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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 11 mei 2016. 

 

Aanwezig: 

De heer A.G.M. van de Wijdeven   voorzitter 

De heer A.P.H. van der Aa   lid 

De heer W.G.M. van Dijk   lid 

De heer A.D.H. van Hoof   lid 

De heer J.B.J.A.M. Hendriks   lid 

De heer M.F.P.A. Junggeburth   lid 

De heer G.C.H. Doudart de la Grée  plv. lid 

De heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder 

De heer J. Sprengers   plv. griffier 

 

Afwezig:  

De heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier 

De heer F.M.J. Biemans   lid 

De heer F.SM. van Lierop   lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De heer Biemans heeft zich 

afgemeld. De heer Doudart de la Grée vervangt de heer Van Lierop. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt vervolgens dienovereenkomstig vastgesteld. Agendapunt 7 wordt naar voren 

gehaald i.v.m. een presentatie. 

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 30 maart 2016. 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

De heer Van der Aa mistte in het aangereikte gemeentelijk handhavingsrapport informatie over 

handhaving LIR regeling. Valt dit wel onder handhaving? Wethouder Van Zeeland zeg toe dat er 

een schriftelijke rapportage komt over LIR regeling. De vorige vergadering heeft hij niet 

aangedrongen op nader overleg met Gemert-Bakel, maar op het laten horen van een eigen 

Laarbeeks geluid in Gemert-Bakel ten aanzien van het bereikbaarheidsakkoord. Wethouder Van 

Zeeland merkt op dat dit gedaan is en dat dit terug komt bij de presentatie bij agendapunt 7.  

 

De heer Hendriks merkt op dat volgens de lijst van toezeggingen een overzicht van 

asbesthoudende gemeentelijke gebouwen klaar zou zijn in februari. Wanneer komt dit? 

Wethouder Van Zeeland merkt op dat dit een onderdeel is van de portefeuille van wethouder 

Buter. Hij verwijst de heer Hendriks naar de commissie Sociaal Domein. De heer Hendriks 

bevreemdt dit omdat deze toezegging op de lijst van toezeggingen Ruimtelijk Domein staat. 

 

De heer Van Dijk begrijpt het antwoord op de toezegging over het pmd afval. Hij vindt deze 

wijze van inzameling echter niet correct. Wethouder Van Zeeland zal e.e.a. bespreken met de 

inzamelaar. De heer Junggeburth zou graag zien dat de aanpak van de problematiek rondom de 



 

 

fietsenstalling langs de N615 eerder aangepakt zou worden. Wethouder Van Zeeland merkt op 

dat hier aan gewerkt wordt maar is ook afhankelijk van de aanpak van de N615. Dit is weer een 

provinciale taak. De heer Van der Aa merkt op dat toegezegd is dat er een overzicht zou komen 

van grijze en witte gebieden van aanleg glasvezel. Wethouder Van Zeeland stelt dat dit 

overzicht op de website staat. Hij stuurt de link door. De heer Van der Aa merkt op dat is 

toegezegd dat alle gebieden zouden worden aangelegd. Wethouder Van Zeeland stelt dat dit ook 

de bedoeling is. Zodra hij weet hoe dit concreet uitpakt stuurt hij dit overzicht toe. 

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Naar aanleiding van het resultaat van de aanbesteding Openbaar Vervoer in Zuid Oost Brabant 

vraagt de heer Van Hoof of er onderzoek is gedaan naar behoefte tijdens de tijden dat er geen 

bussen rijden; de avonduren en het weekend. Hij vraagt of oplossingen zoals de 

gemeenschappelijke auto in Boerdonk ook in Laarbeek mogelijk zijn. Ook de heer Van der Aa 

vraagt naar onderliggende gebruikscijfers. Ook zou hij graag geïnformeerd worden over het 

totale tracé van de busroutes. Ook de heren Doudart de la Grée, Junggeburth en Hendriks zijn 

geïnteresseerd naar de onderliggende cijfers. De heer Hendriks pleit voor een HOV station in 

Gemert. Commissie breed wordt het niet bereikbaar zijn in de avond en weekend periode als 

een gemis ervaren. 

 

Wethouder Van Zeeland is het eens met de sprekers, maar er wordt nu eenmaal weinig gebruik 

gemaakt van het openbaar vervoer tijdens onrendabele uren . De keuzes voor de routes zijn 

bewust gemaakt. Er zijn overstapmogelijkheden. Er is nog overleg geweest met de buurtbus 

Mariahout. Men gaf aan dat in de avond en weekenduren meer met eigen vervoer en 

familieleden gereden kan worden en dat daarom weinig gebruik gemaakt werd van de buurtbus. 

Hij gaat nog praten met de provincie en heeft gevraagd naar een overzicht bezettingsgraad van 

de bussen. Dit zal hij dan delen met de commissie. Hij neemt de auto van Boerdonk mee in het 

overleg met de provincie. 

 

De heer Van Zeeland heeft een mededeling over de problematiek van het parkeren in de 

bermen. Hij deelt mee dat er een inventarisatie komt per kern en dat er voor 1 september een 

evaluatie komt. Deze zal vervolgens gedeeld wordt met de commissie. De heer Van Dijk merkt 

op dat het beter was geweest om eerst te onderzoeken hoe het zit en niet achteraf. Hij pleit 

voor een meer afgewogen handhavingsbeleid. De heer Van der Aa bepleit om bij 

rioolwerkzaamheden de parkeermogelijkheden te verbeteren. 

 

Wethouder Van Zeeland deelt mee dat er geen bonnen meer worden uitgedeeld behalve bij 

excessen.  

 

5. Stand van zaken bouwplannen. 

De heer Doudart de la Grée mist informatie over de plannen in Aarle-Rixtel. De toegezegde 

inventarisatie komt eraan volgens wethouder Van Zeeland. De heer Hendriks vraagt naar de 

huisvesting van asielzoekers (dit zit in de portefeuillehouder van wethouder Buter)en over een 

kaartje van de komgrens in Lieshout. Dit perceel is opgedeeld in kleine kaveltjes. Het gaat om 

een kadastrale kaart en geen verkavelingskaart. 



 

 

 

6. Voorstel tot wijzigen van de Komgrens Lieshout. 

De heer Van der Aa vraagt of de aangeduide 30 kilometer-gebieden ook als zodanig aangelegd 

worden. Dit zal t.z.t. bij de uitvoering worden meegenomen. De heer Van Dijk vraagt of het 

geurbeleid wijzigt door de wijziging van de komgrens. Dit is niet het geval. 

 

De commissie adviseert om het voorstel als hamerstuk te behandelen in de raadsvergadering. 

 

7. Stand van zaken bereikbaarheid Zuidoost Brabant. 

De heer Job van den Berg van Haskoning/DLV houdt een presentatie. Hij is projectleider bij het 

MRE.  

 

Na afloop zijn er nog enkele aanvullende vragen. De heer Van Dijk vraagt naar de problematiek 

voor het verkeer naar de A50 bij Son en Breugel. De heer Junggeburth heeft enkele vragen over 

de status van de afspraken bidbook. Of er rekening is gehouden met de consequentie van 

actuele zaken als tolheffing België. Hij vraagt of er gekeken is naar co-modaliteit water. De heer 

Doudart de la Grée vraagt naar de planning in relatie tot de problematiek van de belangrijke 

knelpunten. De heer Van den Berg gaat in op de vragen en  stelt dat ‘Samen belangrijker is dan 

de inhoud’. 

 

De heer Van der Aa vraagt naar de nieuwe aansluiting op de N279 onder Aarle-Rixtel, de aanpak 

van rotondes en viaducten. Hij vraagt naar mogelijkheden om werkzaamheden te combineren 

met de Blauwe Poort,. Hij pleit voor inbreng via de commissie. Hij pleit voor het tijdig 

aanleveren van informatie. De heer Van Dijk verzoekt om de brief van de provincie over de 

financiële staat van de middelen voor het bereikbaarheidsakkoord aan de raad toe te zenden. 

Wethouder Van Zeeland gaat na of deze gedeeld kan worden. De heer Hendriks pleit er voor dat 

de raad en commissie alle informatie krijgen over de omleiding bij Dierdonk.  

 

Wethouder Van Zeeland merkt op dat Laarbeek kiest voor 2 x 2, maar de provincie blijft bij 2 x 

1. De rotonde Boerdonk blijft bestaan, wel ongelijkvloers, hetzelfde geldt voor de rotonde 

Gemertseweg. Er komt geen aansluiting voor Bemmer. Wethouder Van Zeeland merkt op dat 

veel informatie zeer recent is. Er staat veel druk op de ketel. Alles gaat snel en vaak op het 

laatste moment. Men is bezig te trachten, wellicht intergemeentelijk, tussentijds een 

bijeenkomst te plannen om ook de commissie en de raad te betrekken bij de besluitvorming. 

Morgen staat het gedeelte tussen Veghel en Asten op de agenda. De ligging en aansluiting van 

de nieuwe aansluiting op de N279 is nog niet duidelijk. 

 

8. Stand van zaken intergemeentelijke/regionale samenwerking. 

Er zijn geen vragen of opmerken.  

 

9. Rondvraag. 

De heer Van Hoof vraagt naar de invulling van de plannen om meer te doen met de 

participatiegedachte binnen het onderhoud van de openbare ruimte. Wat omvat een 

burgerinitiatief? Wat zijn de regels? Wethouder Van Zeeland merkt op dat buurtvouchers een 



 

 

onderdeel is van de portefeuille van wethouder Briels. Daarom is de regeling besproken in de 

commissie Sociaal Domein. Zodra de regeling geaccordeerd is wil de wethouder de uitwerking in 

deze commissie bespreken. 

 

10. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 22 juni 2016. 

 

De griffier,     De voorzitter, 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen     A.G.M. van de Wijdeven 


